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JEGYZŐKÖNYV

Az Ádándi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
Képviselő-testületének

2015. december 7-ei

KÖZMEGHALLGATÁSÁRÓL
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JEGYZŐKÖNYV
Készült: Ádándi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

2015.december 7-én megtartott közmeghallgatásáról.

Helyszín: Művelődési Ház Kisterme (8653 Ádánd, Árpád u. 31.)

Az ülés kezdete: 14.00 óra

Jelen vannak:   Pápai László roma nemzetiségi önkormányzati elnöke
Nyári Rudolf roma nemzetiségi önkormányzat elnök-helyettese

Tanácskozási joggal meghívott: Baumann Anita Gabriella jegyző 

Meghívottak:   Szatmári Kornélia polgármester
Németh Ilona alpolgármester

Távol maradt:                 -
Az ülésen megjelent:  3 fő érdeklődő állampolgár

AZ ÜLÉS MEGNYITÁSA

Pápai László   roma nemzetiségi önkormányzati elnöke:
Tisztelettel köszöntöm az Ádánd Községi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének
közmeghallgatásán megjelenteket.

Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, mert a 3 fős képviselő-testület 2 tagja jelen van. 
Az ülést megnyitom. 

NAPIRENDEK ELFOGADÁSA

Kérem a meghívóban szereplő napirend elfogadását.

Javaslom továbbá az ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Nyári Rudolfot.

Kérem,  képviselőtársamat  kézfeltartással  jelezze  a  napirend  és  a  jegyzőkönyv-hitelesítő
személyének az elfogadását.

Köszönöm.

Megállapítom, hogy a képviselő-testület  vita  nélkül,  egyhangúlag,  2  igen,  0 nem szavazattal,  0
tartózkodással  az  ülés  meghívóban  szereplő  napirendjét  a  jegyzőkönyv-hitelesítő  személyét
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

13/2015.(XII.07.) Nkt. Határozat

a.) A képviselő-testület az alábbiak szerint fogadja el a 2015.december 7-ei
közmeghallgatás napirendjét:

1.)  Tájékoztató az ádándi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének
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2015. évi működéséről és a 2016. évi célokról, feladatokról.
Előterjesztő: Pápai László elnök

b.)   A  képviselő-testület  a  2015.december  7-ei  közmeghallgatás
jegyzőkönyv-hitelesítőjének Nyári Rudolfot megválasztotta.

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA

1.)     Tájékoztató  az  ádándi  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2015.  évi
működéséről és a 2016. évi célokról, feladatokról.

Pápai László elnök:

A jogszabályi  előírásoknak  megfelelően  minden  évben  közmeghallgatást  kell  tartani  a  roma
önkormányzatnak is.  A közmeghallgatást  az SZMSz szabályai  szerin összehívta,  a nyilvánosság
biztosításáról gondoskodott. 

Az elmúlt év októberében alakult önkormányzat sajnos kevés pénzből gazdálkodott. A következőket
tudták megvalósítani ebben az évben: a Máltai Szeretetszolgálat segítségével szociális almaosztásra
volt lehetőség. A Szüreti Főzőversenyen részt vettek, a megfőzött ételt szétosztották. A gyerekek
Mikulás  csomagot  kaptak.  Együttműködési  megállapodást  kötöttek  a  Siófoki
Rendőrkapitánysággal, a helyi általános iskolával, a Máltai Szeretetszolgálattal. A kötelező üléseket
megtartották. 

Beszámolt arról, hogy Puha Sándor képviselő lemondott. A megüresedett mandátumot nem lehet
betölteni, mert nincs több jelölt, így  a mandátum a következő általános választásokig betöltetlen
marad.  Ez  azt  jelenti,  hogy  két  fővel  tovább  működik  a  nemzetiségi  önkormányzat.  Időközi
választást  akkor  kell  kitűzni  az  üres  helyekre,  ha  a  képviselők  száma  a  képviselő-testület
működéséhez szükséges létszám alá csökken. 

Ismertette  a  következő  év  terveit:  a  csatkai  szent  búcsúra  elmenni  hagyományőrzés  céljából,
pályázati  támogatásból  megszervezve  az  utat.  Számítógép  beszerzésére  szeretnének  pályázatot
beadni,  ennek  már  folynak  az  előkészületei.  Szeretnének  cigány  napokat,  illetve  cigány  bált
szervezni.

K é r d é s e k ,  h o z z á s z ó l á s o k :

Németh Ilona alpolgármester: 

Említette az elnök úr, hogy kevés a bevétele a nemzetiségi önkormányzatnak, a tévében azonban
lehet hallani, hogy az országos roma önkormányzat sok millió állami támogatást kap, ebből nem jut
a falvakba?  Gondolkodnak-e pályázati lehetőségeken?

Pápai László elnök:

A  kis  önkormányzatoknak  ezekből  a  támogatásokból  nem  jutott,  az  ő  bevételük  az  állami
támogatás,  sajnos  a  helyi  önkormányzat  ebben  az  évben  nem  tudta  támogatni  a  nemzetiségi
önkormányzatot.  A pályázatok  nagy  részéhez  önerőt  kell  biztosítani.  Az  emberek  legnagyobb
részére szociális támogatást igényelne, segélyt, tűzifát. A legtöbben ezzel keresik meg, ő azonban
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csak közvetíteni tudja a kérésüket, mivel a nemzetiségi önkormányzatnak nincs ilyen hatásköre. A
tűzifa pályázaton sem indulhatott. Úgy veszi észre, hogy a helyi önkormányzat Szociális Bizottsága
nagyon szűkmarkúan bánik a segélykerettel.

Szatmári Kornélia polgármester:

Polgármesterként  nem tesz különbséget  roma és nem roma lakosok között,  egyenlő elbánásban
részesül  mindenki.  A Szociális  Bizottságban  hárman  vannak,  többségi  döntéssel  bírálják  el  a
kérelmeket.

Lengyel Imre érdeklődő állampolgár, helyi önkormányzati képviselő:

Véleménye  szerint  nincs  megkülönböztetés  a  segélyek  odaítélése  során.  Az  a  kérése,  hogy  a
kisebbségi önkormányzat hasson oda, hogy egyes tagjai tegyék és tartsák rendben a portáikat. Mert
van olyan település, ahol ez a segélyezés feltétele. Csodálkozik, hogy ilyen kevés érdeklődő jött
csak el.

Szatmári Kornélia polgármester:

A roma  önkormányzattól  nem  csodákat  kell  várni,  hanem  inkább  azt,  hogy  megszervezzék,
összefogják a helyi roma társadalmat. 

Több kérdés, hozzászólás nem volt.

Pápai László elnök a roma nemzetiségi önkormányzat képviselő-testületének közmeghallgatását be-
zárta.

k.m.f.

Nyári Rudolf Pápai László
     jegyzőkönyv-hitelesítő                 roma nemzetiségi elnök


